
 
 
Deze aangepaste motie 1 is met 26 stemmen voor (VLP Roosendaal, Roosendaalse Lijst, CDA, 
GroenLinks, PvdA, D66, Forum voor Democratie en Vitaal Liberaal) en 7 stemmen tegen (VVD, D66, 
BurgerBelangen Roosendaal) aangenomen. Dhr. (Wilbert) Brouwers heeft zich hierbij onthouden van 
stemmen. 

 
Agendapunt 7b 

MOTIE 
Aanvullende eisen/kaders om te komen tot realisatie van een MFC welke gedragen wordt door de 

gemeenschap van Nispen 
  
De gemeenteraad van Roosendaal in vergadering bijeen op 9 februari 2023, gehoord hebbende de 
beraadslagingen over raadsmededeling 77-2022 Dorpscentrumontwikkeling Nispen. 
  
Constaterende dat: 

 De wethouder tijdens de beraadslagingen in de commissievergadering van 2 februari jl. de 
handschoen heeft opgepakt om met (een afvaardiging van) de brede werkgroep  (op het 
moment bestaande uit dorpshuis Nisipa, Wit gele  Kruis, Parochie, Bisdom, 
bewonersplatform en allerlei Nispense verenigingen en school-MR) in gesprek te gaan. 

 Er in Nispen veel draagvlak en daadkracht is om tot de realisatie van een Multi Functioneel 
Centrum (MFC), bij voorkeur, in de kerk te komen.  

 De bredere werkgroep “Dorpscentrumontwikkeling Nispen” een zienswijze heeft gegeven op 
de raadsmededeling van 7 december 2022. 

 De werkgroep de sociale-, maatschappelijke- en dorpsbelangen, die niet in geld worden 
uitgedrukt, maar die wel het culturele klimaat, de leefbaarheid en de sociale cohesie van het 
dorp bepalen, niet gewaardeerd en beschreven zien in de huidige raadsmededeling. 

 Het bestuur van Nisipa veel kosten heeft gemaakt om tot de huidige planontwikkeling te 
komen.  

 
Overwegende dat: 

 Het voor alle partijen wenselijk is om opnieuw met elkaar in gesprek te gaan.  
 Er in de afgelopen jaren al veel stukken aangeleverd zijn om te komen tot een goed plan. 
 Het belangrijk is om de zorgen van de Nispenaren aangaande veiligheid, bereikbaarheid en 

bruikbaarheid van de omliggende gronden serieus te nemen en deze als voorwaarde op te 
nemen in het plan.  

 Er behoefte is aan snelheid om het plan op te pakken, aangezien kosten niet minder zullen 
worden en er een grote behoefte is aan woningen in het dorp. 

 
Draagt het college op: 

1. Opnieuw in gesprek te gaan met (een afvaardiging) van de brede werkgroep; 
2. In dit gesprek onder leiding van een onafhankelijke partij de diverse opties na te gaan, 

waaronder het versoberd plan van de brede werkgroep en een heldere financiële paragraaf 
te laten onderbouwen; 

3. Zo spoedig mogelijk een terugkoppeling van de gesprekken aan de raad te geven, maar voor 
het zomerreces. 

 
En gaat over tot de orde van de vergadering. 
  
Namens, 
 
Roosendaalse Lijst, Marco Schillemans 
CDA Roosendaal, Nicole Roeken 
 


